
Arvoisa puheenjohtaja.  

Talouden tasapainottamisen näkökulmasta sosialidemokraatit olisivat mielellään 
pitäneet vuosiluvut mukana kouluverkkoratkaisussa. Se olisi myös rehellistä 
päätöksentekoa kaupunkilaisia kohtaan. Silloin ei siitä kuuluisasta löyhästä hirrestä 
tarvitsisi puhua, kun suunnitelmat olisivat selkeitä.  

Koululaisten määrä vähenee syntyvyyden laskun myötä ja ei ole järkevää pitää 
koulurakennuksia vajaakäytöllä. Raahessa ei ole koulupiirejä, joten oppilaat voidaan 
sijoittaa aina toiminnassa oleviin kouluihin parhaaksi todetun tilanteen mukaan. 
Koulutilat ja henkilöstön työpanos saadaan hyödynnettyä tehokkaasti.  

Arvoisa puheenjohtaja, sosialidemokraatit ovat kaupunginhallituksen esityksen 
kannalla.


